

我們會根據你的興趣和需要安排一天的流 程,你們只需要放鬆心情去迎接一系列的活 動,與家人和朋友共同的經歷將會留下愉快 而難忘的回憶。無論是**生日派對、畢業聚 會、朋友聚餐或私人活動**都非常適合。

流程範本

9:00-9:30 到達訓練營及熱身遊戲

9:30-12:30 主題活動

12:50-13:30 午餐

13:30-14:00 小休

14:00-15:30 主題活動

15:30-16:00 分享和總結

活動選項 V

我們可按活動目標設計活動內容及流程或可從以下訓練 營精選活動中選擇,

- 水上充氣活動
- 獨木舟/立划板體驗
- 室內派對遊戲
- 手工 / 烹飪工作坊

• 新興運動

• 親子活動

• 活動地點

賽馬會赤柱訓練營或 可根據活動內容選擇合適地點

• 活動時間

9:00 - 16:00 或黃昏營

• 人數

至少8人

• 基本套餐活動費用

S650 起 /人

備註

活動費用包括: 教練、場地、器 材及一份餐食等。

餐食可升級至自助形式及客製化 餐單或燒烤。

活動費用為參考價格,實際會以 活動內容及時數以報價形式確 認。







We design program based on your interests and needs! Campers can just come to relax and expect the unexpected, experiencing the day together with friends and family, which will bring an unforgettable and unique memory. Perfect for birthdays, graduation parties, reunions, or private gatherings.



Sample Schedule

9:00-9:30 Camp Welcome & Warm Up

9:30-12:30 Theme Activity

12:50-13:30 Lunch

13:30-14:00 Break

14:00-15:30 Theme Activity

15:30-16:00 Pack Up & End of the Day



Choice of activity

We can tailor-made activities or you may choose from our signature activities below,

- Water Inflatable Activity
- Kayaking or SUP experience
- Indoor Party Game
- Craft or Cookery Session
- New Emerged Sports
- Family-based Activity

Venue

Jockey Club Stanley Outdoor Training Camp or any other location based on the program content

Time

9:00 - 16:00 or evening camp

• No. of people

Minimum 8 people

• Fees for Basic Package

from S650 / head

Remarks

Fees include instructor, venue, basic equipment and a meal, etc.

Meal can be upgraded into buffet style with tailor made menu or barbecue.

Fees are for reference only and may differ depending on the content and duration of the program. Details will be shown on the quotation.